

檔案編號:015/24

2024年7月24日

致尊敬的會員:

調整會籍月費及「暫停會籍」申請費用通知

本俱樂部一直持續改善各項設施及提升服務質素。唯近年本地物價及人力成本上漲,令俱樂部的營運成本顯著增加。故此,為維持俱樂部一貫的貼心服務質素及在未來能投放更多資源於優化俱樂部設施以供會員享用,本俱樂部委員會已於2024年5月23日之委員會會議上議決通過調整會籍月費,並且定於2024年10月1日起生效,詳情如下:

個人會籍及配偶會籍 : 由港幣 1,200 元調整至港幣 1,500 元

公司會籍(每位提名人) : 由港幣 1,200 元調整至港幣 1,500 元

為配合月費調整,由 2024 年 10 月 1 日開始,「暫停會籍」之申請費用(以兩個月之月費計算)亦會同時由港幣 2,400 元正調整至港幣 3,000 元正。

如有任何查詢,請致電 2397 4311 與會員事務部聯絡。

特此通知,敬希垂注

又一村花園俱樂部 管理層 謹啟





Circular No.: 015 / 24

24 July 2024

Dear Valued Members,

Notice of Adjustment of Membership Monthly Subscription & Application Fee of "Absentee Membership"

The Club has consistently been improving our facilities and enhancing the quality of services. Regretless, in recent years, the rise in local prices and labor costs has led to a significant increase in the Club's operating costs. Therefore, to maintain the excellent service quality of the Club and invest more resources in optimizing the Club's facilities for members' enjoyment in the future, the General Committee has resolved to adjust the membership monthly fee at the meeting held on 23 May 2024, and the new fees will take effect from 1 October 2024, with the details as follows:

Ordinary Membership & Spouse Membership : from HK\$1,200 to HK\$1,500

Company Membership (for each nominee) : from HK\$1,200 to HK\$1,500

In line with the adjustment of monthly subscriptions, the application fee of "Absentee Membership" (which is equivalent to two-month subscription) will also be adjusted from HK\$2,400 to HK\$3,000 with effect from 1 October 2024.

For any enquiries, please feel free to contact Members' Affairs Department at 2397 4311.

Thank you for your kind attention!

Management Yau Yat Chuen Garden City Club

